
Eğitim çalışma grubu üyelerinin çoğunluğunun katılımıyla toplantıyı Bşk. Kemal 
KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. Gündem ile ilgili bilgi verildi. Toplantılarda tip gündem 
olduğu ve bu gündemlere göre toplantıları sürdürmemiz gerektiği üzerinde duruldu. 
Belirlenen gündem okunarak kabul edildi. 

Başkan bu toplantıda bir konuğumuz olduğunu ifade etti. Sekreter sunuşundan sonra 
Bşk. Kemal Küçükcan komite çalışmalarına katkı sağlamak amacıyla hazırlamış olduğu 
Gaziantep’te Eğitimin Durumu ve Kent Konseyi ile ilgili ön bilgilerin bulunduğu 
yaklaşık 350 sayfadan oluşan Dosyayı göstererek, bu bilgileri içeren CD’ leri üyelere 
dagıttı. Engellilerle İlgili bilgi henüz temin edemediğini, Üniversite ile ilgili bilgileri Sn. 
Doç. Dr. Zerrin SÖYLEMEZ bu toplantıda getirdi. Ayrıca bu dönem görev süresi içinde 
CD içerisindeki bilgiler Eğitim Çalışma Gurubu AR – GE ve Komitelerin Çalışmaları ile 
raporları ile daha da geliştirecektir. Bu Dosyamıza kent konseyi ile ilgili bir bilgi 
konuldu. Çünkü kent konseyi ile ilgili bilgiler konsey üyeleri tarafından bile yeterince 
bilinmemektedir. Kent konseyinden beklentiler büyüktür. Gündem 21 düşünce 
devrimi anlamına gelmektedir. Bu konuyla ilgili bilgi edinmesi gerektiğini vurguladı. 

Sn. Eyüp ÖZCAN: Usul bakımından söz istedi. Eğitimle ilgili Murat KÖYLÜOĞLU ile 
görüştüm. Kendi imkânlarını ortaya koyarak Sanko Okullarını belirli bir düzeye 
getirmiştir. Kent meclisi önemli, eğitim daha da önemli. İşimiz zor. Kent meclisi daha 
geniş bir yelpaze. İşimizi eğitimle sınırlasak daha uygun olur. Gündemimiz çok yoğun. 
Konumuzu dağıtmayalım. 

Bşk. Kemal KÜÇÜKCAN: Her kurumun bir meclisi var. Valiliğin, Üniversitenin, 
Belediyenin. Neden her kurumun meclisi varken kent konseyine ihtiyaç duyulmuştur. 
Ben bu konunun bilinmesini istiyorum. 

Gündem 21 zirvesinin bir bölümü Kent Konseyidir. İnsanlar dünyayı paylaşan büyük 
bir aile haline gelmiştir. İnsanlar çevreye ve birbirlerine zarar vererek dünyanın ve 
insanlığın sonunu getirmektedir. Bu gerçek artık bilinmektedir. İnsanlar kendi 
aralarında yaptıkları anlaşmalarla bu sorunu çözümleyememektedir. Sorun; 
paylaşamamaktan, yardımlaşmamaktan ve dayanışmamaktan kaynaklanmaktadır. 
Yaşam boyu bugüne ve geleceğe zarar vermeden sürdürülebilir bir kalkınma modeli 
bulunmalıdır. Bu modeli insanların gündemine taşıyarak, sürdürülebilir, şeffaf, 
sorgulayan ve paylaşılan bir modeli bulabiliriz. Gündem 21 ve Kent Konseyi bu 
amaçları gerçekleştirmek için kurulmuştur. Geleceğimizi kurtarmak için bilinçlenmek 
gerekiyor. Bunun yolu eğitimdir. Sürdürülebilir kalkınma ve yaşanabilir çevreye 
kavuşmak ancak; eğitimli insanlarla sağlanabilir. Toplumun ve insanların eğitilmesi 
gerekiyor. Bu tartışmayı ortak aklı oluşturabilecek kurum ve kuruluşlarla irtibat 
kurmaya çalışıyorum. Üniversiteden gelen arkadaşlarımız Doç Dr.Sevilay ŞAHİN ve 
Prof Dr.Zerrin SÖYLEMEZ bizlere eğitimle ilgili düşünceleri ve yaptıkları hakkında bilgi 
vereceklerdir. Eğitim çalışma gurubumuz bu konuda Misyonunun gereğini yapmalıdır. 
Amacımızı, İlkelerimizi ve Vizyonumuzu belirlemeliyiz, herkese de benimsetmeliyiz. 

Dağıtılan CD’ ler de durum değerlendirmesi le ilgili bilgiler içermektedir. ilimizde çeşitli 
kurum ve kuruluşların yapmış olduğu Eğitim adına yaptıkları tespit edilmeye 
çalışıldı..Üyelerimizin bu konuda bilgilenmesi gerekir.Bu CD’ ler incelenerek eksiklikler 



tespit edilirse düzeltme yapar ,çalışmalarımızla bu bilgileri daha da 
geliştirerek,onayladığınız takdirde Kent Konseyi yürütme kuruluna iletiriz dedi. 

Söz alan………………üyelerimiz bu önemli çalışmaları çalışma Grubu adına WEP sayfası 
hazırlayarak sunalım herkes faydalansın,dediler. 

Bşk.Kemal KÜÇÜKCAN : Bu konuda konseyden izin almasını gerektiğini ve kent 
Konseyine uygun, konsept belirlemesi gerektiğini söyledi. Ayrıca Toplantı tutanakları 
bir sonraki toplantıda üyelerce onaylandıktan sonra, Yürütme Kurulana verilmeli ve 
Web sitesine geçmelidir. Yanlış uygulama yapıldığı kanısındayım. 

KOMİTELERİN ÇALIŞMALARI 

AR-GE KOMİTESİ  
Komiteyi temsilen Sn.Eyüp ÖZCAN; Ar-ge ile ilgili konuların irdelendiğini,mevcut 
çalışmaların gözden geçirildiğini,yol haritası çıkarıldığını ve çalışmaların devam 
edeceğini belirtti.Geçen toplantıdan sonra milli prödüktivite merkezi ve il milli eğitim 
müdürlüğ ile görüşmeler yaptım.Bizim fiziki meselemiz var.Birinci Konu Okullaşmada 
ve arsa temininde problemler var.Milli emlak müdür ile ilgili toplantı 
yaptık.Belediyelerden okul yeri istiyoruz.yeterli arsa temin edilemiyor.Milli eğitim 
bakanlığı kamulaştırma bedeli ödemiyor.Bu konuyu eğitim komisyonunun gündemine 
alalım diyorum.Belediyeleri bu konuda duyarlı hale getirmeliyiz.Komisyonumuz bu 
konuyu gündeme almalıdır. 

İkinci konu eğitim kompleksleridir. Kıymetli yerlerdeki okulları satıp değerlendirerek 
eğitim komplekslerine aktarabilir miyiz? 

Hizmet içi eğitimi Gaziantep gündemine yaygınlaştırabilir miyiz? 

Bu kurul gönüllülük üzerine kuruldu. Bu kurulu daha da geliştirebilir miyiz? 

Bşk. Kemal KÜÇÜKCAN: Her komite kendi konusuna göre çalışma yürütüyor. Bu konu 
imar konusudur. İmar komisyonunun gündemine alınmıştır.Artık düşüncenin 
değişmesi gerekiyor.Herkesin yaşamış olduğu kenti düşünmesi gerekiyor. Okul yeri 
için arsa konusu mutlaka çözmeliyiz. Eğitim için şart. 

Sn. Eyüp ÖZCAN: Karşıyaka da sınıflar 65–70 kişiden oluşuyordu. Bakanlık ile 
görüşerek Fen lisesini başka bir yere taşıdık. Fen lisesinin yerine de ilköğretim ve lise 
yaptık. Bu somut bir örnektir. Gaziantep’i kapsayacak bir proje yapmalıyız. 

Bşk. KEMAL KÜÇÜKCAN: Diğer kurumlar bu konuda çok duyarlı değiller. Diğer 
kurumları da duyarlı hale getirmeliyiz. Bu CD’ ler incelensin. Eklenip çıkarılması 
istenen bilgiler varsa bildirirseniz ve de onaylarsanız. Kent Konseyi Yürütme Kuruluna 
CD ‘yi verebiliriz. Önerilerinize katılıyorum. 

PROF. DR. Zerrin SÖYLEMEZ: Üniversite ile ilgili bilgiler, Gaziantep üniversitesinin 
web sitesinde mevcuttur. Dosyadaki eksiklikler buradan giderilebilir. Yaşlı bakımında 
yeterlikler konusunda bir planlama yaptık. Esas amaç bu projenin kamuoyuna 



duyurulması.30 Mayısta üniversitede sunum yapacağız. Teknokent de eğitim 
yapılmıyor. Orada teknoparkta danışmanlık yapılacak. Eğitim projesi yok. 

DOÇ.DR. Sevilay ŞAHİN: Eğitim ile ilgili 100–150 tane ilgili yüksek lisans tezimiz var. 
Bunları sizinle paylaşmak istiyorum. Bu konseye yapacağımız katkı, buradaki konuları 
yüksek lisans olarak öğrencilere yaptırabiliriz. Yükselen Gaziantep projesinde bu 
verilerden çok yararlandık. 

Eğitim ile ilgili proje olduğunda danışmanlık yapabiliriz. Süreç ile ilgili teknik yardım 
yapabiliriz. Herhangi bir konuda ihtiyaç olduğunda yardımcı olabiliriz. 

Sn. Gülçin YASEMİN: Özel eğitim ile ilgili çalışmanız ya da bölümünüz var mı? 

DOÇ.DR. Sevilay ŞAHİN: Bu konu ile ilgili bölümümüz yok. Özel eğitim öğretmenliği 
bölümümüz yok. Kaynaştırma okullarına gidecek öğrencilerle işle ilgili çalışmalarımız 
var. PDR ile ilgili bölümde dil şartını kaldırdık. 

Bşk. Kemal KÜÇÜKCAN: Konuğumuza sorusu ve ya katkısı olan var mı? 

Sn. Eyüp ÖZCAN: Eğitimde Atılım Projesi yeniden ele alınmalıdır. 

Üniversitenin içinde Engelliler Öğretmenliği ile ilgili bölüm açılamaz mı? 

Sn. Kemal KÜÇÜKCAN : Doç. Dr. Sevilay Şahin Eğitim Fakültesi adına bize açık bir 
kredi verdi. Bundan faydalanacağız. 

Sn. Sevilay ŞAHİN : Türkiye deki fakülteler içinde araştırmalarını kendi içinde yapan 
1.fakülte. Engellilerle ilgili bir rapor ile bize gelirseniz bu bölümü biz açtırabiliriz. PDR 
ile ilgili bölüm ve yüksek lisans bu şekilde açıldı. 

Sn. Gülçin YASEMİN : Benim raporum hazır. Sayılarla ilgili çalışma yapacağım. Sizinle 
görüşelim. 

Bşk. Kemal KÜÇÜKCAN : Kişisel hareketten çok biz heyet olarak hareket etmeliyiz. 
İsteğimiz GAZÜ Gaziantep ilinin ihtiyaçları doğrultusunda hareket etmesi. Sayın Doç. 
Dr. Sevilay ŞAHİN ‘i AR-GE komisyonuna, Sn. Murat KÖYLÜOGLU ‘nu özel öğretim 
komitesine yazıyoruz. Bize katıldıkları içinde çok teşekkür ediyoruz. 

Toplantı saatleri ile ilgili bir öneriniz var mı? 

ENGELLİLER KOMİTESİ 
Komiteyi temsilen Sn. Gülçin YASEMİN; Toplantı yapılamadığını, verilerin beklendiğini, 
çeşitli kurumlardan raporlar alındığını, rehberlik araştırmada yoğunlaşıldığını belirtti. 
Özel eğitim şube müdürü ile görüştüm.23 Nisan etkinliklerine katıldım. İnsanlar 
engellileri gördüğü zaman etkileniyorlar. Kaynaştırma kültürü olmalıdır. Sorunlar ve 
çözüm önerileri hazır. Veriler geldiğinde sizlere sunacağım. Çalışmalarımız devam 
ediyor. Sn. Yüksel KAYADELEN ‘de Engellilerle İlgili rapor sundu. 
OKUL ÖNCESİ EĞİTİM KOMİTESİ 



Komiteyi temsilen Sn. Prof. Dr. Zehra ÇOPUR; Grupta tek başına olduğunu söyledi, ve 
rapor sundu. Komitede Kemal beyle birlikte çalıştık. Bu konuda çok sayıda dersliğe ve 
öğretmenlere ihtiyaç olduğu tespit edilmiştir. Okulların okul öncesi kapasitesi çok 
düşük. Gezici anasınıfları konusunda araştırma yapacağım. 

ÖRGÜN EĞİTİM KOMİTESİ 
Komiteyi temsilen Sn. Zerrin SÖYLEMEZ; Toplantı yapılmadığını ifade etti. Abdullah 
Damar komiteye eklendi ve Toplantı yapacaklarını söylediler. 

YAYGIN EĞİTİM KOMİTESİ 
Temsilcileri bir araya gelemediklerini ifade ettiler. 
MESLEKİ EĞİTİM KOMİTESİ 
Temsilcileri mesleki eğitim ile ilgili rapor sunuldular. 

ÖZEL(PARALI) EĞİTİM KOMİTESİ 
Komiteyi Temsilen Sn. Elvan GÖZÜYUKARI; Rapor hazırlanıyor. Toplantı yapamadık. 
Kolej vakfı okulu müdürü Nemciye Hanım ile görüştüm. Onun çalışmalarından 
faydalanabiliriz. Toplantıya çağrılmasında yarar var. 

Bşk. Kemal KÜÇÜKCAN: Toplantı düzenimiz henüz tam oluşturamadık. Komiteler 
öncelikle ele alacağımız konuları belirlemeli ki biz ona göre çalışma yapmalıyız. Henüz 
işlerimiz oturmadı. Herkesin fikrini değerlendirmemiz gerek. 

ÖĞRETMENLERİMİZ KOMİTESİ 
Komite temsilcileri Belli bir olgunluktan sonra rapor hazırlanacağı belirtiler. Komite 
toplantısı yapılamadı. Meslek kuruluşları bu çalışmaların içinde olmalıdır. 

KATILIM ORTAKLIĞI KOMİTESİ 
Toplantı yapılamadı. 

Bşk. Kemal KÜÇÜKCAN: Değerli Arkadaşlar Komisyonlar kendi aralarında toplantı 
günü ve yeri belirledi mi? 

Sn. Eyüp ÖZCAN: Bu dosya incelendikten sonra yapılacak. 

Bşk. Kemal KÜÇÜKCAN: Eğitim ile ilgili gazete haberlerini takip etmekteyim ve beni 
üzen olayı sizlerle paylaşmak istedim. Eğitimde korkuya yer olmamalıdır. Bizim dini 
inancımızla Allah korkusu yerine Allah sevgisi vardı ve öyle olmalıdır. 

Prof. Dr. Zerrin SÖYLEMEZ: Bu konuda diyanet işleri başkanlığı açıklama yapmalıdır 
dedi. 

Toplantı, eğitim çalışma grubu Bşk. Kemal KÜÇÜKCAN tarafından herkese teşekkür 
edilerek ve çalışmaların devam ettirilmesi temennisiyle son buldu. 

Abdullah DAMAR Kemal KÜÇÜKCAN 
Çalışma Gurubu Sekreteri Çalışma Gurubu Başkanı 



 


